



A4Web Langenthaler.com a4web.de ruffleshop.de

Printing house international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger
Direkt: + 41 62 922 54 92

SRO Direction Hospital City
Dr. Lüdi and Dr. Kinsbergen
and Team

Langenthal Switzerland 2023-05-31

**My cliques GitHub international security authorities sports, world factory2
and father and wife Schär and wife Jordi Posthauspraxis with family Dr. Wyss**

Dear surgeons of the SRO

My rope team is Bill Gates (my string is Bill Gates just seen on TV). He does a lot for the world, including leading a large aid organization in Africa.

I'm in this clique with Ruffle, the GitHub, the subsidiary of Bill Gates, which had been stomping out Ruffle SSL2 sockets with me week after week for every device in the world for the past year.

Some time ago I was unjustly threatened by a three-time canton Bernese young police officer aspirant, the next time when after 20 years of abstinence in Chez-Millou and according to Federal Councilor Doris Leuthard I used up the IV-Fabrik2 reserves prophylactically over many years with my father created that the next time I would have to bear consequences for implants 1 and 2 like in 2001 with your later Hechtsprung umbilical hernia double operation. 2019 Entry many years earlier but with world trade manufacturing patent at ige.ch and before that Swisscom reg. Domaine™ Preprocessor. In addition, a shard of glass was carried into my bedroom, which Dr. Waber this time, but through self-emergency admission from the stadium (table tennis and bowls this week this Wednesday evening and Friday in Niedergösgen) from then the follow-up call murder error from the canton of Bern young police, the murder letter was sent on a Saturday in front of the stadium in the mailbox and masses of political arrogance for me about the Street always came, I should throw myself in front of the locomotive like David Jenzer. The character assassination letter then, many weeks later, from a woman from the KESB, whom I never knew and Daniel Steiner never even saw. My father was implored by the KESB I will be killed.

Today at my baptismal church in Aarwangen I was only asked to have it done quickly by making a one-time phone call, beforehand I was whispered that I should never write to you again, and the megalomaniacs here in the offices like Daniel Steiner (whose predecessor mayor called except my school teacher Käser who counted. Vocational qualification career sketched on a piece of paper once in his office), to pay the town clerk for the purchase oflangenthal.eu for CHF 165,000 (less than the record deal for Erich from the trade association) for father and me in half each. If it is urgent, I can still give them a quick call.

The world trade product and I and the rope team with GitHub is apparently not officially recognized by Daniel Steiner and in a letter from his Mr. Muff as after-the-corpse a junk purchase for little money with no commercial value, only fee value, apparently dictated by the boss. Today I just researched the ranking. But under "Ruffle safe" (just one of five search terms) I'm at the top of the first page in Bing and Google. My network of Ruffleshop.de websites will make this redundant forever (major marketing from me and since last Friday with 50 plus 50 with additional for the world market, ready to move in from one hour, delivered to all language regions of the world for CHF 129.20). When this fax is gone from you, I will lower the worldwide sales price from Fr. 129.20 to US\$ Euro € CHF 79.20 for two months. In doing so, I provoke Swiss high earners and also win over here in this country lower world price level customers, which are also available here in Switzerland, for example in Migros, where you can buy Acronis software, etc., or Adobe Photo Elements or Corel Draw for CHF 80 also in this price. Apparently the Migros Concern world trade price. So immediate directive from me.

I was in contact with Posthauspraxis today and am now taking my four prescriptions, number 4 with an ibuprofen. Table tennis today and on Friday.

Best regards
Andreas Lützenberger

Search query just with RUFFLE SAFE(R)

I've been known around the world for a short time. However, I put it into perspective and limit world fame only to former Flash producers.

But I'm on the right track when it comes to sales promotion, since I generate computer excitement with Rufflelight, Ruffleshop and Rufflesafe, so I'm especially recommending it to former Flash producers.

What search query would there be for general small computer scientists with an apprenticeship qualification, for example! Here it occurs to me. All my global top levels are split apart:

Ruffle apps

Ruffle shop(s)

Ruffle light

Ruffle store

Ruffle safe

Light version my worldwide Socket Ruffle SSL2 GitHub has the worldwide way!

Light version now for only 79.20 in one June 2023 promotion worldwide \$ € CHF





A4Web Langenthaler.com a4web.de ruffleshop.de

Printing house international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger
Direkt: + 41 62 922 54 92

An die SRO Direktion
Dr. Lüdi und Dr. Kinsbergen
u.Team

Langenthal 2023-05-31

**Meine Seilschaften GitHub international Sicherheitsbehörden Sport,
Weltfabrik2 und Vater und Frau Schär und Frau Jordi Posthauspraxis mit
Familie Dr. Wyss**

Sehr geehrte Chirurgen des SRO

Meine Seilschaft ist Bill Gates (my string is Bill Gates just seen on TV). Er tut Vieles für die Welt u.a. in Afrika eine grosse Hilfsorganisation führend.

Ich bin in dieser Seilschaft mit Ruffle, dem GitHub, die Tochter Bill Gates Unternehmung, die für alle Geräte der Welt Ruffle SSL2-Socket seit einem Jahr Woche für Woche mit mir herausgestampft hatte.

Man drohte mir ungerechtfertigt vor einiger Zeit durch einen dreifachen Kantons Berner Jungpolizisten-Aspiranten, das nächste Mal bei einem nach 20 Jahren Enthaltsamkeit ins Chez-Millou und nach Bundesrätin Doris Leuthard erfolgter Aufbrauch der IV-Fabrik2-Reserven von mir prophylaktisch über viele Jahre mit Vater angelegt, dass ich das nächste Mal wie 2001 mit Ihrem späteren Hechtsprung-Nabel-Hernien-Doppel-Eingriff für Implantate 1 und 2 Konsequenzen zu tragen hätte. 2019 Eintrag viele Jahre vorher aber mit Welthandelsfabrikationspatent bei der ige.ch und vorher Swisscom reg. Domäne™Preprocessor. Zudem wurde mir eine Glasscherbe ins Schlafzimmer getragen, woran ich zwei Tage später nicht durch Dr. Waber diesmal, sondern durch Selbstnotfallaufnahme ab Stadion (Tischtennis und Bowls diese Woche heute Mittwoch abend und Freitag in Niedergösgen) ab dann dem Folgerufmord-Fehler ab Kanton Berner Jungpolizei erfolgte Mordbrief an einem Samstag vor dem Stadion im Briefkasten und massenweise für mich politische Anmassungen über die Strasse stets gekommen, ich soll mich vor die Lokomotive wie David Jenzer werfen. Die Rufmordbriefschaft dann nach vielen

Wochen von einer Frau vom KESB, die ich nie kannte wie Daniel Steiner sogar gar nie gesehen habe. Meinem Vater wurde beschworen durch das KESB, ich werden umgebracht werden.

Heute wurde ich bei meiner Taufkirche in Aarwangen nur auf rasche Anfertigung per einmaligem Telefonanruf gebittet, vorher geflüstert, ich soll nie mehr Ihnen schreiben, und die Grössenwahnsinnigen hier in den Ämtern wie Daniel Steiner (deren Vorgänger Stadtpräsidentens Rufende ausgenommen mein Schullehrer Käser der mir graf. Berufsabschlusswerdegang auf Blatt skizzierte einmal in seinem Büro) anzeigen, den Stadtschreiber für den Abkauf von langenthal.eu für Fr. 165'000.- (weniger als das Plattengeschäft für Erich vom Gewerbeverein) für Vater und mir auszubezahlen je die Hälfte. Bei dringendem Bedarf könne ich aber weiterhin einmal kurz anrufen.

Das Welthandelsprodukt und ich und die Seilschaft mit GitHub wird also offenbar amtlich durch Daniel Steiner nicht anerkannt und brieflich von seinem Herrn Muff als Nach-der-Leiche ein Ramscheinkauf für wenig Geld ohne Handelswert, nur Gebührenwert, so diktiert offenbar vom Chef. Heute recherchierte ich gerade das Ranking. Unter «Ruffle safe» (nur eines von fünf Suchbegriffen) stehe ich aber in Bing und Google vorne auf erster Seite. Mein Netzwerk an Ruffleshop.de-Webseiten erübrigen dies für immer (grosses Marketing von mir und seit letztem Freitag mit 50 plus 50 zusätzlich mit Additional für den Weltmarkt ab sofort bezugsbereit ab einer Stunde ausgeliefert in alle Sprachregionen der Welt für Fr. 129.20). Wenn dieser Fax hier weg ist bei Ihnen, senke ich den weltweiten Verkaufspreis von Fr. 129.20 auf US\$ Euro € CHF 79.20 herunter für zwei Monate. Damit provoziere ich Schweizer Hochverdiener und gewinne auch hierzulande niedrigere Weltpreisniveau-Kundschaften, die es hier in der Schweiz zum Beispiel in der Migros auch gibt, wo man für Fr. 80.- Acronis u.a. Software einkaufen gehen kann, oder Adobe Photo Elements oder Corel Draw auch in diesem Preis. Offenbar der Migros-Welthandelspreis. Also sofortige Richtlinie von mir.

Ich hatte heute mit Posthauspraxis Kontakt und nehme jetzt meine vier Rezepte von denen Nummer 4 mit einem Ibuprofen. Heute Tischtennis und am Freitag.

Mit freundlichen Grüssen

Andreas Lützenberger

Suchabfrage soeben mit RUFFLE SAFE(R)

Bin bereits einige kurze Zeit weltweit bekannt. Allerdings relativiere ich und begrenze Weltbekanntheit nur auf ehemalige Flash-Produzierende.

Ich liege aber in der Verkaufsförderung auf goldigem Weg, da ich mit Rufflelight über Ruffleshop bis zum Rufflesafe informatische Spannung erzeuge, also gerade fürs Weiterempfehlen bei ehemaligen Flashproduzenten.

Welche Suchabfrage gäbe es noch für allgemein Kleininformatiker mit Lehrabschluss etwa! Hier fällt es mir ein. Es sind alle meine weltumreichenden Toplevels auseinandergesplittet:

Ruffle apps

Ruffle shop(s)

Ruffle light

Ruffle store

Ruffle safe